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pRSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke
részére

Országgyű lés Hivatal a

irományszám :

Érkezett : 2016 StEPT 13.
Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyű lésről szóló 2012 . évi XXXVI .
törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 10/2014 . (II . 24 .) OGY
határozat 124. § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani Dr. Seszták Miklós, nemzeti fejlesztési
miniszterhez,

„TIG kérdések”
címmel,

amelyre a választ írásban kérem,

Tisztelt Miniszter Úr!

2015. október 15-én elkezdődött a TIG nonprofit KFT végelszámolása . Most több sajtóhír is arról szól, hogy a
korábbi felelőtlen gazdálkodás, brókerezés miatt eltűntek a stratégiai készletek.

Az adatok szerint, a végelszámolást 110 millió forint tartozás miatt indították el úgy, hogy 13 milliárd forint a
vagyonfedezet. A végelszámolás végén a maradék vagyon az MNV Zrt . kezelésében marad, amelyet ön
felügyel .

Kérdéseim ezért :

• Mi indokolta a végelszámolást ?
• Vannak-e jelenleg stratégiai készletek, azokat ki kezeli ?
• Lesznek-e a jövőben?
• Mi történik a raktárvagyonnal, hogyan kerülnek hasznosításra ?
• Hol tartanak a céget érint ő büntetőügyek nyomozásai?

Várom válaszait .

Budapest, 2016 . szeptember 13 .

dósZoTt
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MSZP

1


	page 1

